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Sent: Tue 1/26/2021 8:06:25 AM

Subject: RE: aanbod Serum voor beschikbaar maken AstraZeneca vaccin (via binnengekomen).

Received: Tue 1/26/2021 8:06:26 AM

Prima en dank. En dan klopt mijn inschatting dat er regulatoire issues zijn (zie je opmerking over FDA faciliteiten) ;-)

EE. —
Mob:

van:INKED) IEEE ins n>

Verzonden: maandag 25 januari 2021 19:21

@minvws.nl>;IEEJEM @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanbod Serum voor beschikbaar maken AstraZeneca vaccin (via binnengekomen).

Ha, dank, vergelijkbaar zanbod eerder via binnengekomen (waarbij India FDA approved faciliteiten zijn, niet EMA

overigens), maar altijd goed om te wegen. Ik koppel je signaal hierbij aan

wil jij afwegen/bezien en/of contact me hebben?

Groet,

van:IESEIEEE0 ninvws n>
Verzonden: maandag 25 januari 2021 17:16

Aan:

CC:

Onderwerp: aanbod Serum voor beschikbaar maken AstraZeneca vaccin (via binnengekomen).

Bestel

EEEAET. (pd-alt/intravacc) belde net. En hij gaf aan dat hij van Serum had begrepen dat zij AstraZeneca vaccin in bulk

ebben liggen (geproduceerd in India) wat in Bilthoven afgevuld kan worden. Een binnen door weg om wel AstraZeneca vaccin

beschikbaar te maken.

Nu zitten er vast de nodige haken en ogen aan, schat ik zo in: regulatoir, IP, verhouding met EU contracten e.d.), maar ik wil dit

toch wel bij je neerleggen. En waarom deze binnendoor weg wel haalbaar zou zijn, en waarom AstraZeneca dat dan niet

geregeld zou kunnen krijgen, dat is me ook niet helder. Geef ik toch alvast maar aan.

is beschikbaar om eea toe te lichten. Wil je dit verder verkennen? Moet ik iets metBEd opzetten? Is dit

Laat maar weten. Groeten
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